



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 sep 2024	Side 1/6
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: Aug.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
17:00-17:10	1.0	<p>Formalia</p> <p>Valg af dirigent og referent</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dirigent CWG - CBJ referent <p>Godkendelse af seneste referat - Godkendt.</p>	Cæcilie
17:10-18:10	2.0	<p>Siden sidst / drift</p> <ul style="list-style-type: none"> - Til orientering: der er tegnet bestyrelsesansvarsforsikring hos Tryg inkl. Cybersikkerhed <p>Bestyrelsen er orienteret.</p> <ul style="list-style-type: none"> - YODA i subspecialerne <ul style="list-style-type: none"> o DOT: <p>Mathias var udpeget til at skulle indgå i samarbejdet med DOT. Vores opfattelse jf. mail fra DOT, var at det var en YODA plads i DOT's bestyrelse mhp. at arbejde med NOMS. Dog var DOT's egentlige ide at YODA fik en plads i et udvalg, under DOT's bestyrelse.</p> <p>YODA tænker ikke at det er relevant med en post som ikke er en reel bestyrelsespost. YODA ønsker at kommunikere dette ud – Martin har teten.</p> <ul style="list-style-type: none"> o Dsfh <p>Mail fra DSFH. Bestyrelsen er positiv stillet overfor at ændre vedtægter, så der kan vælges en HU-læge til DSFH, i stedet for en fase 4. Det kræver en ekstraordinær generalforsamling, men det arbejder de på. YODA bestyrelsen opfordres til at afsøge mulige kandidater. Vi skal have afklaring fra DSFHs side om hvordan medlemmer stiller op, samt for hvor længe. Cæcilie har teten.</p> <p>Generelt om subspecialer: Christina har teten i forhold til at udarbejde et skriv til subspecialer om hvordan YODA tænker at bidrage.</p> <ul style="list-style-type: none"> - YODAs Generalforsamling 	FU



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 sep 2024	Side 2/6
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: Aug.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<ul style="list-style-type: none"> ○ DOS har imødekommet vores forslag om at rykke hockeyturneringen således at GF nu ligger 18.00-19.30 <p>YODA festen: mulighed for at leje lokale på Comwell Kolding. Tidligere budget var 12.000 kr. Vi ønsker tilbud fra Comwell på hvad de kan give os for det.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Indkomne forslag til GF <p>Ingen indkomne forslag.</p> <ul style="list-style-type: none"> - DOS/NOF 2026 ○ Pre-course day <p>Dato'er: 11-13 november 2026.</p> <p>De ansvarlige: Cæcilie og Christina, i samarbejde med forårsmøde ansvarlig. Når der er en mere konkret plan, er der mulighed for et potentielt udvalg.</p> <p>Mulighed for lokaler i Tivoli, ellers skal der finde alternativer. Forslag om at starte 09.30-10.00, så tilrejsende kan nå at rejse hertil. Christina's tanker om en plan:</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Formiddag med korte oplæg indenfor 2-3 specialer. ○ Eftermiddag med workshops – vi skal måske finde nogle af de succesfulde fra tidligere Forårsmøder. ○ Beer n' nuts + efterfølgende stiftende generalforsamling for YNOF <p>Lokaler: Tivoli er dyrt, mulighed for at bruge Panum. God idé i forhold til kadavere.</p> <p>Cæcilie arbejder videre med lokaler og indhenter tilbud fra panum, samt arbejder på at få booket via en med kontakt til Panum.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Spring meeting maj 2025 <p>I Oslo, Cæcilie og Christina tager afsted. Her skal formandsposten i YNOF gå videre til et YODA bestyrelsesmedlem.</p>	
	2.1	<p>Forårsmøde</p> <p>Evaluering FM 2024</p> <p>Mange tilkendegivelser om at medlemmer gerne vil være med til at planlægge forårsmøde.</p>	Anne



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 sep 2024	Side 3/6
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: Aug.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<p>FM 2025 Anne ønsker input og gennemgang af noter fra internatmøde. Gennemgår tidligere ideer, nye input til undervisere. Anne har taget noter.</p> <p>- Hvem overtager stafetten? (Barsel)</p> <p>Vi har behov for en ny til at varetage forårsmødeposten, da Anne skal på barsel. YODAs bestyrelse opfordres til at indstille kandidater.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Flere interesserede fra evaluering ang. Planlægning. 	
	2.2	<p><u>Regionerne</u></p> <p>SYD: Skadestuekursus – ønske om 10-12 deltagere for at afholde kursus. Stadig udfordringer med lokation, da det påvirker antallet af deltagere.</p> <p>ØST: Skadestuekursus - første uge I November. Passer godt i forhold til uddannelsestagende læger, da de ikke endnu er kommet langt i deres forløb.</p> <p>NORD: 2. Status på kurser: Skadestuekursus- aflyst Kadaverkursus – 12 tilmeldte</p> <p>Manglende forståelse og respons vedr. bekymringskriv vedr. HU-forløb i NORD uden specialiseret traumatologi 2. Ny reg. Nordperson til GF (CF har en kandidat)</p>	<p>Kia Trine Chris</p>
18.10-18:30		<u>Pause</u>	



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 sep 2024	Side 4/6
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: Aug.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
18:30-20:00	2.3	<p><u>Forskningsudvalget</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Oplæg fra 3 ort.kir. Phd'er torsdag 5/9. <p>Oplæg med 3 tidligere ph.d'er. Bliver spændende, og der lader til at være god tilslutning fra forskningsaktive YODA medlemmer. Det holdes strengt fysisk.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forskningsudvalg arbejder på planlægning af posterwalk. <p>Laver planlægning i morgen.</p>	Christian
	2.4	<p><u>Uddannelsesudvalget</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Den Gyldne Yoda 2024 <p>I løbet af September kommer oplæg vedr. indstilling til Gyldne YODA 2024.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ny faglig profil for DOS (vedlagt i BOX/ikke endelig) <p>Fokus på kirurgitekniske færdigheder samt menneskelige færdigheder. Martin tager gerne imod input, men hører han intet, da betyder dette accept.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Revision af specialespecifikke kurser (foreløbigt forslag fra UDDU er vedlagt i Box) <p>Forslag til nye fordeling af dage i kommende specialespecifikke kurser gennemgås. De fleste reduceres med en dag. Prioriterer at holde på kadaver delen af kurserne. Man lægger op til at visse kurser kan afholdes sammen. Det diskuteres at forskningskurser i stedet skal fokusere på kritisk læsning og evidensvurdering i stedet for forskningstræning (protokolskrivning mm)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal der være et reelt uddannelsesudvalg? Evt kombineret med kursus- og regionsansvarlige <p>Tidligere uddannelsesudvalg har lavet et arbejde vedr. at beskrive og vejlede i karrierevejen for ort.kir. Det diskuteres hvorvidt der er behov for et nyt udvalg (Regionsudvalg), som måske overlapper med kursusansvarlig, uddannelsesansvarlig, regionsansvarlig. Det er der opbakning til. Cæcilie har en plan for uddannelsesudvalg, denne tilpasses og vi gennemgår en plan ved næste møde.</p>	Martin
	2.5	<p><u>Kursusudvalget</u></p> <p>Kursusudvalg – godkendelse af kald ud til udvalget og modus for udvælgelse af deltagere i udvalget (se i BOX 'udkast til kursusudvalg')</p>	Nikoline



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 sep 2024	Side 5/6
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: Aug.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		

Tid	Punkt	Emne	Ansvar
		<p>- Der skal laves et kald/opslag vedr. deltagelse i et kursusudvalg. Specielt input fra Regionsansvarlige mht. ordlyd, da det er disse poster hvor opgaverne udgår. Herefter opslag på facebook.</p> <p>Sårkursus status: Forslag om ny dato 6. november. Dog svært at få det presset ind i november. Derfor tanke om at rykke dette til næste år, i Maj.</p> <p>Rtg. kursus: Kan nok ikke nås til start november. Vi mangler en ny Region Syd radiolog. Dette kræver noget mere planlægning, hvorfor dette nok er til næste år, Januar / Februar.</p> <p>Ryggkursus – Tanke om ny dato bliver januar eller februar 2025.</p> <p>Skadestuekurser – Behov for nye undervisere til skadestuekursus i øst. Nikoline sender.</p>	
	2.6	<p><u>Web og nyhedsbrev</u></p> <p>CBJ sender udkast til YODA mener næste gang. Næste igen bliver formandens beretning.</p>	Michael
20:00-20:15	3.0	<p><u>Evt.</u></p> <p>Bestyrelseshold til DOS hockeyturnering?</p> <p>Der er opbakning. Yoda stiller med et hold! Jeppe tilmelder.</p> <p>Følgende genopstiller ikke i bestyrelsen ved næste generalforsamling. Det opfordres derfor til at man opfordrer folk til at stille op til nedenstående:</p> <p>Ny forårsmødeansvarlig</p> <p>Ny regionsansvarlig fra Nord</p> <p>Ny forskningsansvarlig</p> <p>Ny Webmaster</p> <p>Udfordringer med besparelser i Region Sjælland, der betyder at man ikke må overarbejde. Det giver udfordringer, da OP dagene fjernes. Martin vender dette med Trine, som tager det med til UDU.</p>	



Formål: Bestyrelsesmøde	Mødedato: 4 sep 2024	Side 6/6
Udsendt af: Cæcilie WG	Udsendelsesdato: Aug.24	Mødested OUH
Deltagere: YODAs Bestyrelse		